
ACTA PLE NUM. 6/95 
 
 
SESSIO  EXTRAORDINARIA CELEBRADA PER L'AJUNTAMENT  PLE,  EN 
PRIMERA CONVOCATORIA, EL DIA 14 DE JUNY DE 1995. 
 
 
 A la ciutat de Cornellà de Llobregat, quan són  les vint  hores i 
trenta minuts del dia catorze de juny de  mil nou-cents noranta-cinc, es 
reuneixen a la sala de  sessions d'aquest  Ajuntament,  prèvia convocatòria  en  
regla,  els membres integrants de l'Ajuntament Ple que a continuació es 
relacionen,  en sessió extraordinària i primera  convocatòria,  sota la 
Presidència del senyor Alcalde,  i  assistits per mi, la Secretària General. 
 
 

ASSISTENTS 
 
 
Alcalde 
 
Sr.  José Montilla Aguilera 
 
 
Primer Tinent d'Alcalde 
 
Sr.  Antonio Martínez Flor 
 
 
Tinents d'Alcalde 
 
Sr.  Antonio Balmón Arévalo 
Sr.  Joaquín Guallar Cánovas 
Sr.  Vicenç Badenes i Teixidó 
 
 
Regidors 
 
Sr.  Ramón Blanco i Lorenzo 
Sr.  Antonio Bouso Varela 
Sra. Adelina Cobos Caballero 
Sr.  Jordi Cuesta i Grande 
Sr.  Juan Antonio García Díaz 
Sra. Cristina Gasull Martínez 
Sr.  Ricardo Gil Nuñez 
Sr.  Ciriaco Hidalgo Salgado 



Sra. Judith Ibáñez Vives 
Sr.  Lorenzo Luna Rodríguez 
Sr.  Perfecto Madrid Olmos 
Sr.  José Luis Morlanes Galindo 
Sr.  Carles Navales i Turmos 
Sra. Iolanda Piedra i Mañes 
Sr.  Frederic Prieto i Caballé 
Sr.  Antonio Recort i García 
Sr.  Ignasi Riera i Gassiot 
Sra. Ana Rosa Sevillano Palma 
 
 
Secretària General 
 
Sra. Carmen Alonso Higuera 
 
 
Interventor 
 
Sr.  Joan R. Sagalés Guillamón 
 
 
No hi assisteixen 
 
Sr.  Amador Rosas Outes 
Sr.  Josep Carles Vallejo Calderón 
 
 
 Per  l'Alcaldia-Presidència  es declara  oberta  la sessió,  i  es passa 
a despatxar l'assumpte  que  figura  a l'ordre del dia i que és el següent: 
 
 

PROPOSTA DE SECRETARIA 
 
 
 Unic.-  Lectura i aprovació de l'acta  núm.   5/95, corresponent 
a la sessió extraordinària del dia 26 de  maig d'enguany. 
 
 
 En primer lloc pren la paraula el regidor del  Grup Municipal del 
PSC, senyor Ricardo Gil Nuñez, per assenyalar que  a l'acta hi ha un error, ja 
que no consta que  ell  va excusar la seva assistència. 
 
 Després  d'això se sotmet a votació  l'acta  número 5/95, 
corresponent a la sessió extraordinària del dia 26 de maig  d'enguany,  la qual 



és aprovada per  unanimitat,  amb l'esmena anteriorment exposada. 
 
 Tot seguit el senyor Alcalde, José Montilla Aguilera,  considerant 
que aquesta és l'última  sessió  d'aquesta Corporació dóna la paraula als 
Portaveus del Grups Polítics Municipals que vulguin fer-ne ús. 
 
 En primer lloc intervé la Portaveu del Grup Municipal de CiU, 
senyora Iolanda Piedra i Mañes, per  manifestar a títol personal, que està molt 
satisfeta d'haver treballat per la ciutat, amb tots els companys del consistori, 
donant idees per construir-la, i agraeix a tots pel suport que  li han donat. 
 
 Tot  seguit  intervé  el Portaveu  del  Grup  Mixt, senyor Antoni 
Recort i García, per acomiadar-se de tots,  i constatar  que en aquest temps, 
va quedar clar, que  tot  i que  ha  hagut  rivalitat, mai no hi va  haver  
enemics  ni crispació. 
 
 A continuació pren la paraula el Portaveu del  Grup Municipal  d'IC, 
senyor Frederic Prieto i Caballé, el  qual després  d'assenyalar que amb la 
major part de membres  del consistori  continuaran parlant, discutint  o  
col.laborant manifesta  la seva companyonia per als que no  continuen  a 
l'Ajuntament, afirmant que mai no es perdrà la capacitat de  relació  que  hi  
ha hagut entre ells, i  expressa  el  seu d'agraïment envers els del seu grup. 
 
 Tot seguit intervé el  Portaveu del Grup  Municipal Socialista  
senyor Antonio Balmón Arévalo,  per  assenyalar que s'acaba el mandat i que 
creu que s'ha aconseguit  donar un  ampli  abast de diàleg que ha afavorit  un  
bon  clima, manifestant també la seva satisfacció per la feina que s'ha fet.  
Agraeix molt especialment als companys del  seu  grup que no continuen, i a 
la resta, la labor d'oposició que  ha permès tirar endavant l'Ajuntament. 
 
 Finalment  pren la paraula el senyor Alcalde,  José Montilla 
Aguilera, per manifestar que s'acaba un mandat  en el  qual,  al menys per la 
seva part, ha  procurat  ser  un Alcalde  fidel als compromisos adquirits  amb  
l'electorat, però també l'Alcalde  de tots, en la mesura que li ha estat possible. 
 
 Hi  ha hagut trobaments i  discrepàncies,  continua manifestant  el  
senyor  Alcalde però això  és  legítim  en democràcia,  i ha anat en favor del 
conjunt de la  població de Cornellà. 
 
 El  senyor Alcalde agraeix la  col.laboració  especialment  als 
regidors del Grup Municipal del  Partit  dels Socialistes  de Catalunya que 
marxen: senyors Joaquín  Guallar  Cánovas,  Ricardo Gil Núñez, Carles  
Navales  Turmos, Jordi Cuesta Grande i Lorenzo Luna Rodríguez, així com  els 
regidors  de l'oposició senyors Ana Rosa  Sevillano  Palma, Josep  Carles  
Vallejo  Calderón, Iolanda  Piedra  Mañes  i Antoni Recort García, pel que ha 



estat la seva  col.laboració  en  aquests anys de treball conjunt,  assenyalant  
que tots hem  après durant aquests anys, i que, al marge de les discrepàncies, 
hi ha més coses que els uneixen. 
 
 
 
 
 I no havent-hi més assumptes a tractar, s'aixeca la  sessió  a  
indicació de la Presidència, quan són  les  vint hores i cinquanta minuts, 
signant la present acta  l'Alcalde-President, juntament amb mi, la Secretària 
General,  que ho certifico. 


